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Protokół nr 41/23
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się 18 stycznia 2023 r.

Początek posiedzenia: godz. 9.00.
Miejsce posiedzenia: Nowy Teatr im. Witkacego w Słupsku/sala 110 Urzędu Miejskiego
w Słupsku.

W posiedzeniu wzięli udział:
1. Tadeusz Bobrowski
2. Kazimierz Czyż
3. Wojciech Gajewski
4. Ryszard Kruk – Wiceprzewodniczący Komisji
5. Małgorzata Lenart – Przewodnicząca Komisji
6. Piotr Skowroński
7. Mirosława Sagun
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.)

Posiedzenie Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku rozpoczęło się od wizyty 
studyjnej w Nowym Teatrze im. Witkacego w Słupsku. Gospodarzem spotkania był Dyrek-
tor jednostki Dominik Nowak. W posiedzeniu uczestniczyli również Z-ca Dyrektora Prze-
mysław Sternalski oraz Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart otworzyła obrady, powitała wszystkich zebra-
nych oraz podziękowała Dyrektorowi Nowakowi za umożliwienie Komisji wizyty w pla-
cówce.

W pierwszej kolejności Dyrektor Nowak oprowadził radnych po całym obiekcie.
W dalszej części, podsumował działalność jednostki w okresie pełnienia przez niego 
funkcji, a w szczególności przedstawił informację z działalności Teatru w 2022 roku,
w tym informację nt.: premier, ilości zagranych spektakli, ilości widzów, otrzymanych 
nagród, grantów, zrealizowanych projektów, działaniach społecznych i edukacyjnych.
Zaznaczył, że okres pandemii oraz kryzys społeczny i gospodarczy wpłynął mocno
na działalność jednostki. Podsumowując rok 2022 powiedział, że był to trudny okres
dla kondycji finansowo organizacyjnej instytucji, a utrzymanie płynności finansowej i ak-
tywności artystycznej było możliwe tylko dzięki wsparciu sponsorów oraz realizacji pro-
jektów grantowych. Podkreślił, że Nowy Teatr  jest najniżej dotowanym teatrem drama-
tycznym w Polsce, a razem z Teatrem „Tęcza” najniżej dotowaną instytucją kultury w 
Słupsku. Dodał, że aktywność i odnoszone sukcesy przewyższają ilością i jakością  więk-
szość instytucji kultury i teatrów, co doceniła kapituła Nagrody Teatralnej Gazety Świę-
tojańskiej przyznając słupskiemu teatrowi nagrodę „Za kreowanie wydarzeń kulturalnych
i kulturotwórczych w alternatywnych warunkach finansowych, który osiąga spektakular-
ne przewyższenie względem zasobów”. Dyrektor Nowak powiedział, że pandemia
oraz towarzyszący jej kryzys gospodarczy spowodował, że ilość zagranych spektakli spa-
dła w 2022 roku o 1/3, a frekwencja o 10 procent w stosunku do ostatniego zamkniętego
roku przed pandemią. Wyraził obawę, że sytuacja społeczna jak i gospodarcza nie wska-
zują, żeby  nowy rok miał przynieść poprawę. Podsumowując, przedstawił informację
nt. przedsięwzięć zaplanowanych na 2023 rok.
(Informacja podsumowująca za 2022 rok stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protoko-
łu.)
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Następnie, Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart, otworzyła dyskusję.
W dyskusji udział wzięli: radny Kazimierz Czyż, radna Mirosława Sagun, Przewodnicząca 
Komisji  Małgorzata Lenart, radny Tadeusz Bobrowski, radny Wojciech Gajewski, Prezy-
dent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka, Dyrektor Teatru Dominik Nowak, Z-ca Dy-
rektora Teatru Przemysław Sternalski.
Dyskutowano nt.: zasadności i możliwości utworzenia miejsc parkingowych przy budynku
Teatru; wysokości dotacji, w tym przyczynach jej niskiego poziomu jak i możliwościach 
zwiększenia; możliwościach pozyskania sponsorów; wzroście kosztów utrzymania instytu-
cji w związku ze wzrostem opłat za media oraz płacy minimalnej; zarobków; funkcjono-
waniu jednostki po przejściu do nowej siedziby i samodzielnym funkcjonowania
bez dzielenia pomieszczeń z Filharmonią; koniecznością znalezienia rozwiązań umożli-
wiających funkcjonowanie i utrzymanie jednostek kultury w Słupsku przy jednoczesnym 
zapewnieniu dotacji na wyższym poziomie.

Na koniec wizyty, Przewodnicząca Komisji podziękowała raz jeszcze za umożliwie-
nie spotkania, a następnie ogłosiła przerwę w obradach do godziny 11.00.
Przerwa w obradach: od godz. 10.50 do godz. 11.20.

Dalsza część posiedzenia odbyła się w sali 110 Urzędu Miejskiego w Słupsku.

1. Sprawy regulaminowe  .  

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart otworzył obrady po przerwie oraz przywitała 
wszystkich uczestniczących w posiedzeniu. 
Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 
„quorum”.
Po chwili stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy 6 radnych. 
(Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)

W dalszej części przypomniała, że radni otrzymali proponowany porządek obrad 
11 stycznia 2023 r. oraz zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie jego 
zmiany.
(Projekt porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.)
W związku z tym, że wniosków nie zgłoszono, poddała pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad. 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk, Małgorzata 
Lenart, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (3)
Kamil Bierka, Łukasz Jaworski, Mirosława Sagun

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, jednogłośnie 
przyjęła nw. porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

3. Sprawy bieżące.
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Następnie, Przewodnicząca Komisji, przypomniała, że wraz z materiałami radni 
otrzymali protokół z poprzedniego posiedzenia oraz zapytała, czy są do niego uwagi.
Po chwili stwierdziła, że uwag nie ma, a następnie poddała pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z posiedzenia, które odbyło się 21 grudnia 2022 r.

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk, Małgorzata 
Lenart, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (3)
Kamil Bierka, Łukasz Jaworski, Mirosława Sagun

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, jednogłośnie 
przyjęła ww. protokół.
(Do posiedzenia dołączyła radna Mirosława Sagun.)

ad pkt 2. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy i statutu Państwowego Teatru
Lalki „Tęcza” w Słupsku (druk nr 54/8),

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Współpracy, Kultury i Promocji Beata
Macedońska.
W dyskusji głos zabrała Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart.

Komisja  Edukacji  Rady Miejskiej  w Słupsku w wyniku głosowania,  jednogłośnie
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk, Małgorzata 
Lenart, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (3)
Kamil Bierka, Łukasz Jaworski, Mirosława Sagun

- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania w 2023 roku dotacji celowych
na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach
wpisanych do rejestru zabytków (druk nr 54/9),

Projekt  uchwały  przedstawił  Dyrektor  Wydziału  Polityki  Przestrzennej  Maciej
Araszkiewicz.
W dyskusji udział wzięli: radny Ryszard Kruk, Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart.

Komisja  Edukacji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku
głosowania, jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
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ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (7)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk, Małgorzata 
Lenart, Mirosława Sagun, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (2)
Kamil Bierka, Łukasz Jaworski

-  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  LII/761/22  Rady
Miejskiej w Słupsku z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie określenia stawki za 1 kilometr
przebiegu pojazdu w Mieście Słupsku, w roku szkolnym 2022/2023  (druk nr 54/10),

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.

Komisja  Edukacji  Rady Miejskiej  w Słupsku w wyniku głosowania,  jednogłośnie
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (7)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk, Małgorzata 
Lenart, Mirosława Sagun, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (2)
Kamil Bierka, Łukasz Jaworski

ad pkt 3. Sprawy bieżące.

Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła informację nt. wyników 
słupskich szkół w Rankingu Liceów i Techników Perspektywy 2022.

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart poinformowała o konieczności 
wskazania przedstawiciela Komisji Edukacji do prac w Komisji ds. nagród za osiągnięte 
wysokie wyniki sportowe we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym
oraz za osiągnięcia w działalności sportowej.
Jednocześnie zaproponowała radną Mirosławę Sagun.
Innych kandydatur nie zgłoszono.
Radna wyraziła zgodę na udział w pracach ww. Komisji.

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania wskazała radną 
Mirosławę Sagun do pracy w ww. Komisji.

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Ryszard Kruk, Małgorzata 
Lenart, Piotr Skowroński
BRAK GŁOSU (1)

4



Mirosława Sagun
NIEOBECNI (2)
Kamil Bierka, Łukasz Jaworski

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart podziękowała wszystkim za udział w posie-
dzeniu, a następnie zamknęła obrady.
Zakończenie posiedzenia: godz. 11.40.

Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz
inspektor BRM

Przewodnicząca Komisji Edukacji

  Małgorzata Lenart
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